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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 18. BŘEZNA 2021 

 

přítomni - online 

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Sylva Lanková, Ing. 
Jiří Velechovský, doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Červený, 
CSc., Ing. Radim Löwe, Ing. Václav Silovský, doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, Ph.D., doc. Mgr. Lukáš 
Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, Ing. Zdeněk 
Votruba, Ph.D., Tomáš Orgoň , Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, 
Ph.D., Ing. Tereza Sedlářová Nehézová, Bc. Radek Martiník, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., prof. Ing. Ladislav Kokoška, 
Ph.D., Ing. Tomáš Kudera, Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Michaela 
Minárová 
 
Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., 
doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D., prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D., prof. Ing. Marek Turčáni, PhD., prof. Ing. Róbert 
Marušák, PhD., Ing. Martin Pelikán, Ph.D., doc. Ing. Jiří Mašek, Ph.D. 
 
Omluveni: doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D. 
 
Příchod: 9:55 doc. Ing. Zbyněk Polesný 
 
Odchod: 10:18 prof. Dr. Ing. František Kumhála, 10:25 Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., 12:00 prof. Ing. Ladislav Kokoška, 
Ph.D., 12:02 doc. Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., 12:28 Ing. Václav Silovský, 12:35 doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., 
12:38 Ing. Tereza Sedlářová Nehézová, 13:16 doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., 13:28 Ing. Jiří Velechovský, 13:58 Ing. 
Lukáš Gábo, 13:59 Ing. Radim Löwe, 14:00 doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D., 14:01 Ing. Petra Šánová, Ph.D., 14:04 
prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc. 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

2. Plán realizace strategického záměru ČZU 2021 

3.          Strategický záměr s včleněním Programu na podporu strategického řízení 

4. Rozpočet ČZU pro rok 2021 

5.          Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2020 

6. Vyhodnocení průběžného čerpání Institucionálního plánu za rok 2020 

7.          Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-správní úkony a služby České  
             Zemědělské univerzity v Praze od akademického roku 2021/2022 

8.          Plán investičních aktivit pro rok 2021 

9.          Plán investičních aktivit pro roky 2021-2030 
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Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU přivítal přítomné a zahájil jednání AS ČZU  

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o přijetí zápisu z minulého jednání AS 

• pro: 30; proti: 0; zdržel se: 0 

•  > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

Plán realizace strategického záměru ČZU 2021 

• prorektor Hejnák představil předložený materiál 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 31; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU ČZU 2021   

 

Strategický záměr s včleněním Programu na podporu strategického řízení 

• prorektor Hejnák přestavil předložený materiál 

• v diskuzi vystoupili: prof. Müller, Ing. Lanková 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 31; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STRATEGICKÝ ZÁMĚR S VČLENĚNÍM PROGRAMU NA PODPORU STRATEGICKÉHO ŘÍZENÍ 

 

Rozpočet ČZU pro rok 2021 

• kvestor podrobně představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomická komise, která doporučuje předložený materiál AS ČZU ke 
schválení  

• doc. Benešová uvedla, že po dohodě s kvestorem by do budoucna měl být podobným způsobem 
rozpočtován i Institucionální plán  

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek, doc. Benešová, prof. Matula 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 30; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ROZPOČET ČZU PRO ROK 2021 
 

Vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2020  

• kvestor představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předložený materiál AS ČZU ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 29; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PLÁNU ÚPRAV, ÚDRŽBY A ROZVOJE AREÁLU ZA ROK 2020 

10.        Jednací řád Vědecké rady Fakulty lesnické a dřevařské 

10.        Různé 
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Vyhodnocení průběžného čerpání Institucionálního plánu za rok 2020 

• prorektor Hejnák představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, Mgr. Michálek 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VYHODNOCENÍ PRŮBĚŽNÉHO ČERPÁNÍ INSTITUCIONÁLNÍHO PLÁNU ZA ROK 2020 
 

Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-
správní úkony a služby České zemědělské univerzity v Praze od akademického 
roku 2021/2022 

• prorektor Remeš představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 30; proti: 0; zdržel se: 0 

• > AS ČZU SCHVALUJE STANOVENÍ POPLATKŮ SPOJENÝCH SE STUDIEM A VÝŠE ÚHRAD ZA ADMINISTRATIVNĚ-SPRÁVNÍ 

ÚKONY A SLUŽBY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE OD AKADEMICKÉHO ROKU 2021/2022 

 

Plán investičních aktivit pro rok 2021 

• prorektor Hejnák představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení s dále řešenými výhradami 

• na jednání ekonomické komise s kvestorem bylo dohodnuto, že u dalších investičních aktivit (primárně 
staveb nových budov), bude zpracována Benefit-Cost analýza s odhadem budoucích nákladů a výnosů   

• doc. Benešová vznesla dotaz na děkana Marušáka ohledně objemu dostavby v rámci rekonstrukce a 
dostavby budovy FLD a spoluúčasti z rozpočtu ČZU a dále ohledně názvu „Výstavba Pavilonu bioekonomiky 
a biomateriálů FLD“ 

• děkan Marušák sdělil k rekonstrukci a dostavbě budovy FLD, že se jedná o starší záležitost, která je řešena 
již několik let, rekonstrukce je z důvodu havarijního stavbu budovy a samotná dostavba tvoří max. 1/3 
hodnoty celé akce 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Kleindienst, Ing. Šánová, Ing. Votruba, doc. Benešová, prof. Marušák, Ing. Pelikán, 
prof. Turčáni, Ing. Velechovský, doc. Mašek, Mgr. Michálek, Ing. Mikšík, prof. Müller, prof. Sklenička, prof. 
Hejnák, Ing. Löwe 

• závěr diskuze: bylo dohodnuto, že děkan Marušák o názvu pavilonu, resp. zda jeho součástí bude termín 
bioekonomika, bude dále jednat s děkany a vedením ČZU  

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 25; proti: 0; zdržel se: 2 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN INVESTIČNÍCH AKTIVIT PRO ROK 2021 
 

Plán investičních aktivit pro rok 2021 -2030 

• prorektor Hejnák představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• na jednání ekonomické komise s kvestorem bylo dohodnuto, že u dalších investičních aktivit (primárně 
staveb nových budov) bude zpracována Benefit-Cost analýza s odhadem budoucích nákladů a výnosů  
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• kvestor doplnil bližší informace k předloženému materiálu 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 25; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN INVESTIČNÍCH AKTIVIT PRO ROK 2021 - 2030 
 

Jednací řád Vědecké rady Fakulty lesnické a dřevařské 

• doc. Nakládal představil předkládaný materiál 

• Ing. Mikšík představil stanovisko legislativní komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 23; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY FAKULTY LESNICKÉ A DŘEVAŘSKÉ 
 

Různé  

Institucionální plán pro rok 2021 

• prorektor Hejnák představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 24; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN INSTITUCIONÁLNÍ PLÁN PRO ROK 2021 
 

• rektor informoval o současné situaci na ČZU ve spojitosti s testováním a přípravou na očkování proti nemoci 
COVID-19 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Sedlářová Nehézová, doc. Benešová, Ing. Kleindienst 
 

• kancléřka informovala o stavu dokumentu týkajícího se studentských spolků 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Velechovský 
 

• Ing. Velechovský informoval o nezbytnosti náhradníka do studentské komory RVŠ 

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek 

• studentská komora navrhuje náhradníkem delegáta studentů Bc. Radka Martiníka, tento s návrhem 
souhlasí 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém návrhu  

• pro: 22; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE BC. RADKA MARTINÍKA NÁHRADNÍKEM DELEGÁTA STUDENTŮ 

 

• kvestor informoval o vývoji v oblasti IT, zmínil spuštěnou video prezentaci ke Smart digital campus 
 

• kancléřka představila a prezentovala novou podobu intranetu ČZU 

• v diskuzi vystoupili: Tomáš Orgoň, Ing. Votruba, Mgr. Michálek  
 

• kancléřka informovala o začínající adopční kampani na produkty Microsoft 365 v rámci projektu HR AWARD 
 

• předseda AS ČZU sdělil, že dle závěrů z minulého zasedání AS ČZU předal paní kancléřce konkrétní 
připomínky a návrhy k dodatku pracovní smlouvy ohledně pořizování audiovizuálních záznamů z online 
výuky a dalších online aktivit; předseda AS ČZU rovněž informoval, že obdržel od kancléřky zpracovaný 
dokument s odpověďmi na zaslané připomínky a návrhy. Tento materiál je k nahlédnutí u předsedy AS ČZU. 
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• předseda AS ČZU informoval o tom, že funkční období AS ČZU je z důvodu nouzového stavu a na základě 
zákona „lex specialis“ dle výkladů MŠMT až do 22. května 2021, Fórum předsedů akademických senátů 
tento termín akceptuje s tím, že je potřeba, aby MŠMT tento výklad dodalo v obvykle datované formě 
(datum podpis, číslo jednací). V takovém případě jej budou akceptovat všichni zúčastnění předsedové AS. 

 

• Mgr. Michálek informoval, že předsednictvo RVŠ přijalo usnesení, ve kterém vyzývá vysoké školy, aby 
usnesení Fóra předsedů AS akceptovaly. 

 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

Další termín jednání AS ČZU byl stanoven na 29. 4. 2021 

 
 
 
 
  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


